

TOUR HIGHLIGHTS

- MEAL PLANS:

9 BREAKFASTS, 2 LUNCHES, 6 DINNERS

- SPECIAL MEALS:

FISH & CHIPS Lunch, Chinese Lunch & Dinner

- 4★ HOTEL THROUGHOUT
 2N Stays in EDINBURGH & 2N LONDON
- ENTRANCES INCLUDED

EDINBURGH CASTLE, SHAKESPEARE'S BIRTHPLACE, THE WORLD OF BEATRIX POTTER ATTRACTION, CHRIST CHURCH COLLEGE, BATH ABBEY, STONEHENGE

- EXCLUSIVE Bonus:

Bibury & Bicester Village outlet



DAY 1

SINGAPORE → LONDON

Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday with a pleasant flight to London, the capital of United Kingdom.

DAY 2

LONDON-CAMBRIDGE-LEEDS (Chinese L/D)

- * Cambridge Home to one of England's oldest and most renowned universities, from its grand architecture to its long list of notable alumni.
- * Trinity College check out architectural showplaces along River Cam such as Bridge of Signs.
- * Bridge of Sighs This stunning 19th-century covered bridge is named after Venice's Bridge of Sighs. Along the city's maze of cobblestone shopping streets lined with traditional pubs and vast college lawns.

DAY 3

LEEDS-YORK

(B/Chinese D)

- * York a walled city situated at the confluence of River Ouse and River Foss in North Yorkshire.
- * York Mansion Stone gate & Peter gate its quintessential northern charms as you explore the city's main sights.
- * York Minster the largest Gothic cathedral in North Europe.
- * The Shambles a narrow street dating back to medieval times that remains full of character today with its rows of shops, boutiques and tea rooms. Most of these premises were on Butcher's shops. Take a look closely and you will see telltale signs of its past, form the hooks form which carcasses were once hung to the shelves where meat was once laid out.



DAY 4

YORK-EDINBURGH

(B/Chinese D)

- * Old Town a UNESCO World Heritage Site.
- * Royal Mile a charming historic through fare that now house a colourful mix of shops, cafes and attractions.
- * **Palace of Holyrood house** official residence Queen Elizabeth II in Scotland today.
- * **Scottish Parliament** It was officially opened in 2004 and comprises a series of abstract and modern complexes.
- * **New Town** navigate through its orderly streets while admiring the elegant and beautifully preserved Georgian architecture.

DAY 5

EDINBURGH

(B)

- * Edinburgh Castle a historic fortress which dominates the skyline of this famous city from its position on the Castle Rock and also Scotland's most-visited tourist attraction.
- * **Princes Street** spend some time at leisure and do some shopping in the city.

DAY 6

EDINBURGH-LAKE DISTRICT-LIVERPOOL (B/D)

- * Lake District National Park its picturesque assemblage of pristine lakes, mountains and forests, this scenic region has been a popular holiday destinations for centuries.
- * **Liverpool** the historicity of Liverpool, home town of the legendary Beatles.
- * The World of Beatrix Potter Attraction where Beatrix Potter's much-loved children's stories are brought to life.
- * The Beatles Story (Optional tour) Spread across two sites, this atmospheric museum offers insights into the lives and music of this iconic 60's British band. Here, you will be able to view exclusive memorabilia and interactive discovery zones.

DAY 7

LIVERPOOL-(STRATFORD-UPON-AVON) (B/D)

- * St. George's Hall Liverpool Town Hall & Liverpool Cathedral Photo stop for the historic city of Liverpool.
- * Anfield Stadium for avid football fans, you will have the opportunity to visit Liverpool Football Club's where some of England's famous teams practice.
- * **Stratford-Upon-Avon** this town at the edge of the ancient Forest of Arden is most famous for being the birthplace of world-famous playwright William Shakespeare.

* Shakespeare Birthplace – which have been crafted partiallyin timber and painstakingly furnished to recreate the interiors his childhood here.

DAY 8

(STRATFORD-UPON-AVON)-BIBURY-BRISTOL

(B/D

- * Bibury Village a charming, typically Cotswold, "The most beautiful village in England" wonderful stone building strung out along the banks of the River Coln.
- * Oxford home to University of Oxford and its colleges.
- * Christ Church College visit the dining room that was a filming site for many scenes in the Harry Potter films.
- * **Bodleian Library** view its picture-perfect college courtyards.
- * Bicester Village a shopping outlet with more than 130 boutiques showcasing the world's this leading fashion and lifestyle brands.

DAY 9

BRISTOL-BATH-WILTSHIRE-LONDON (

- * Bath a charming historic city blessed with natural hot springs. Visit some of the city's major sights such as Pulteney Bridge, The Circus and Royal Crescent and visit Bath Abbey and the historic Roman Baths.
- * **Stonehenge** a UNESCO World Heritage site shoes meaning and purpose for this prehistoric monument has long been a subject of contention.

DAY 10

LONDON

(B/Fish & Chips L)

* London City Tour - embark on a city tour that is steeped in historical and cultural attractions such as House of Parliament, Big Ben, Buckingham Palace, 10 Downing Street, Trafalgar Square, London Bridge, Tower Bridge an Tower of London. Spend the rest of the day at leisure.

DAY 11

LONDON → **SINGAPORE** (B/MEALS ONBOARD)

If time permits, you may join an *(Optional tour)* to **Windsor Castle** or free at leisure before bidding farewell London and all her Brittania manners as you transfer to the airport for your flight back home.

DAY 12

SINGAPORE

We hope you have enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel** and look forward to seeing you again for your next trip.

Remarks :

Updated on 30-Apr-22 by SQI

- Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction/transport should stated be unavailable.
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.





行程特点:

- 包含膳食:

9 早餐, 2 午餐, 6 晚餐

- 特色膳食:

炸鱼柳与薯条、中式午晚餐

- 全程 4★酒店

特别安排 2 晚住宿爱丁堡 及 2 晚住宿伦敦

- 含门票包括:

爱丁堡城堡、莎士比亚出生地、彼得兔世 界、基督堂学院、巴斯修道院、巨石阵

- 独家红利:



第一天

新加坡 → 伦敦

齐聚于新加坡樟宜机场, 乘搭客机飞往英国首都 -伦敦。

第二天

伦敦-剑桥-利兹 (中式午/晚餐)

- * 剑桥大学: 英格兰最古老, 最著名的大学之 一,800 多年的校史汇聚了一片宏伟的建筑到 一长串著名的校友。
- * 三一学院:拥有全剑桥大学中最优美的建筑与 庭院
- *叹息桥: 这座 19 世纪的廊桥得名于威尼斯叹 息桥,跨越康河连结着圣约翰学院的老厅与新 厅。

第三天

利兹-约克

(早/中式晚餐)

- * 约克: 作为英国最大的郡, 拥有着两千多年的悠久 历史,是英国旅行中的必去打卡之地。
- * 约克大厦,石头街和彼得街:探索约克时,这些典型 的北方建筑不可错过。
- * 约克大教堂: 欧洲现存最大的中世纪时期的教堂, 也是世界上设计和建筑艺术最精湛的教堂之一。
- * 约克肉铺街: 一条古老的街道, 也是英国迄今为止 保存的最完整、最古老的中世纪街道。街道两旁以 前都是肉铺,其中一些木筋墙房屋最早的可以追溯 到 14 世纪。街道非常狭窄,在最窄的地方甚至两 旁房子里的人都可以从窗户伸出手去握手。



第四天

约克 – 爱丁堡

(早/中式晚餐)

- * 老城:被列入联合国教科文组织世界遗产名录
- * 皇家大道:全世界最宽阔,最漫长和最漂亮的街道
- * 荷里路德宫:女王伊丽莎白二世在苏格兰的官邸
- * 苏格兰议会大楼:欣赏一系列抽象和现代的建筑群
- * **新城**:被认为是城市规划的杰作,联合国教育科学暨文化组织的世界遗产之一。城内还保留着许多原始的新古典主义时期的建筑。

第五天

爱丁堡

(早)

- * **爱丁堡城堡<含入门票>:**雄伟地坐落在俯瞰城市 的死火山口上
- * **王子街**:是爱丁堡新旧两城的分界,也是爱丁堡最繁华热闹的一条商店最全、最主要的购物街。

第六天

爱丁堡 – 湖区 – 利物浦

(早/晚餐)

- * **湖区国家公园**: 是世界自然遗产,汇聚了风景如画的原始湖泊、山脉和森林。这个风景优美的地区几个世纪以来一直是一个受欢迎的度假胜地。
- * **利物浦**: 闻名世界,令无数流行乐迷倾倒的披头士乐队的故乡。
- * **彼得兔世界<含入门票>**: 从故事书中还原出的田园世界,在这里栩栩如生,以立体的形式还原了故事书中的 23 个故事场景。
- * **(自费项目)披头士故事馆**:这是一座介绍披头士 不同时期星路历程的博物馆。这里有他们的音 乐,也有他们珍贵的图片和资料。

第七天

利物浦 -埃文河畔史特拉福

(早/晚餐)

- * **圣乔治大厅 利物浦市政厅和利物浦大教堂**:是历 史名城利物浦的必拍照留念景点
- * **安菲尔德球场**:英超利物浦足球俱乐部主场,对于足球迷来说,幸运的话可能可以遇到英格兰一些著名球队在那里训练。
- * **埃文河畔史特拉福**:是莎士比亚的故乡,也是皇家莎士比亚剧团的诞生地。
- * **莎士比亚故居<含入门票>:** 一座带阁楼的二层楼房。木结构的房屋框架、斜坡瓦顶、泥土原色的外墙、凸出墙外的窗户和门廓使这座 16 世纪的老房在周围的建筑群中十分显眼。

导游司机及领队服务费:全程9晚欧元€100/人<两岁之小朋友亦需缴付服务费>

第八天

埃文河畔史特拉福-拜伯里-布里斯托尔 (早/晚餐)

- * **拜伯里村庄**:曾被英国著名诗人威廉·莫里斯称为"英格兰最美丽的村庄",英国护照的内页甚至把它描绘成"全国最著名的建筑保护区".这里一整排的韦弗斯风格屋子,是当地拍照留影最多的地.
- * **牛津**: 牛津大学及其学院的所在地,这里涌现了几代领导者和学术界的重量级人物,例如美国前总统比尔克林顿。
- * 基督教堂学院<含入门票>:参观餐厅,这里曾是哈利波特电影中许多场景的拍摄地。
- * **博德利图书馆**: 英国最大的大学图书馆,图书馆外部建筑风格同样令人难忘;同时还可探索大学城的其他地方
- * **比斯特购物村**:英国绝佳的购物圣地,一个拥有 130 多家精品店的购物中心,展示着世界领先的时 尚和生活方式品牌。

第九天

布里斯托尔 -巴斯- 威尔特郡 -伦敦

(早)

- * 巴斯: 拥有天然温泉的历史名城,城内主要有普尔特尼桥、马戏团和皇家新月楼;特别安排参观巴斯修道院<含入门票>和历史悠久的罗马浴场。
- * **巨石阵<含入门票>:**索尔兹伯里平原上,一些巍峨巨石呈环形屹立在绿色的旷野间,距今至少 4000 多年的历史;是英伦三岛最著名、最神秘的史前遗迹,也是英国第一个联合国世界文化遗产。

第十天

伦敦

(早/炸鱼柳与薯条午餐)

* **伦敦市区游**: 探索这个充满历史和文化景点的城市之旅,如**议会大厦、大本钟、白金汉宫、唐宁街** 10 号、特拉法加广场、伦敦桥、伦敦塔桥和伦敦 塔。余下时间可自由享受购物乐趣。

第十一天

伦敦 → 新加坡

(早/机上用餐)

* **(自费项目)温莎城堡**:目前是英国王室温莎王朝的家族城堡,是现今世界上有人居住的城堡中最大的一个.后于指定时间集合.送机场乘客机回返新加坡.

第十二天

新加坡

抵达新加坡,希望您与康泰旅行社共享美好回忆。

- 注: * 倘若原定景点不对外开放,将由其他景点取代。
- 重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- * 行程顺序如有更改,恕不预先告知。
- 中文行程者出现出入,将以英文版本为依据。

Updated: 30-Apr-22_CN



